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          PROTOKÓŁ Nr 9.2019 
 

przebiegu wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
w dniu 21 października 2019 r. 

 
1. Otwarcie obrad 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto odbyło się w Sali sesyjnej 
zielonogórskiego ratusza Stary Rynek 1. Początek godzina 12.30. 

Posiedzenie Komisji otworzyła i przewodniczyła p. Sylwia Brońska -przewodnicząca Komisji ds. Integracji 
Samorządowej. 

Przewodnicząca Komisji na podstawie list obecności stwierdziła, że w Komisjach jest wymagane quorum. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Radni Dzielnicy Nowe Miasto, p. Sebastian Jagiełowicz - przewodniczący 
Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, p. 
Agnieszka Fabiańczyk - kierownik Biura Urbanistyki i Planowania, p. Katarzyna Zborowska – z-ca kierownika 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, p. Stanisław Szczepaniak- kierownik Biura Podatków Lokalnych, p. 
Urszula Zamiatała – kierownik Biura Dzielnicy. 
 
             Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych 
osobowych prowadząca obrady p. Sylwia Brońska poinformowała, że posiedzenie Komisji Rady Dzielnicy 
Nowe Miasto jest utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk. 
 

2. Uchwalenie porządku obrad 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 
sołectwa Jeleniów – druk nr 114; 

2) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 
sołectwa Jarogniewice – druk nr 115; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada - druk nr 116; 

4) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Zawada - 
druk nr 117; 

5) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ługowo- druk nr 118; 

6) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ochla - druk nr 119; 

7) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 
sołectwa Ochla – druk nr 120; 

8) opinii o projekcie uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zielona Góra z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2020 – druk nr 121; 

9) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień od podatku od 
nieruchomości – druk nr 122; 
 10) opinii o projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia wysokości stawek  
i zasad poboru opłaty targowej – druk nr 123. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 
 

Po przedstawieniu porządku obrad p. Sebastian Jagiełowicz – przewodniczący Zarządu Dzielnicy 
Nowe Miasto przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Jany w Zielonej Górze – druk nr 124; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy nr 1 w Zielonej 

Górze – druk nr 125;  

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy nr 2 w Zielonej 

Górze - druk nr 126; 
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4) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Ochla-Sadowa i ul. Ochla-

Folklorystyczna w Zielonej Górze – druk nr 127. 

 
Głosowania nad zmianami porządku obrad przeprowadzono w Komisjach:  
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  
 
 
                                                          Porządek obrad po zmianach 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 
sołectwa Jeleniów – druk nr 114; 

2) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 
sołectwa Jarogniewice – druk nr 115; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada - druk nr 116; 

4) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Zawada - 
druk nr 117; 

5) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ługowo- druk nr 118; 

6) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ochla - druk nr 119; 

7) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 
sołectwa Ochla – druk nr 120; 

8) opinii o projekcie uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zielona Góra z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2020 – druk nr 121; 

9) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień od podatku od 
nieruchomości – druk nr 122; 
 10) opinii o projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia wysokości stawek  
i zasad poboru opłaty targowej – druk nr 123; 
 11) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Jany w Zielonej Górze – druk nr 124; 
 12)       opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy nr 1 w 
Zielonej Górze – druk nr 125; 
 13) opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy nr 2 w Zielonej 
Górze - druk nr 126; 
 14) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Ochla-Sadowa i ul. Ochla-
Folklorystyczna w Zielonej Górze – druk nr 127. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad.   
 
 
 
Prowadząca obrady komisji p. Sylwia Brońska zaproponowała żeby punkty 11 i 14 na prośbę p. Agnieszki 
Fabiańczyk - kierownika Biura Urbanistyki i Planowania zostały omówione jako pierwsze. 
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Głosowanie nad zmianami kolejności omawianych uchwał przeprowadzono w Komisjach:  
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  
 
 
                                                          Porządek obrad po zmianach 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Jany w Zielonej Górze – druk nr 124; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Ochla-Sadowa i ul. Ochla-
Folklorystyczna w Zielonej Górze – druk nr 127; 

3) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 
sołectwa Jeleniów – druk nr 114; 

4) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 
sołectwa Jarogniewice – druk nr 115; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada - druk nr 116; 

6) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Zawada - 
druk nr 117; 

7) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ługowo- druk nr 118; 

8) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ochla - druk nr 119; 

9) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 
sołectwa Ochla – druk nr 120; 

10) opinii o projekcie uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zielona Góra z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2020 – druk nr 121; 

11) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień od podatku od 
nieruchomości – druk nr 122; 
 12) opinii o projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia wysokości stawek  
i zasad poboru opłaty targowej – druk nr 123; 
  13) opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy nr 1 w Zielonej 
Górze – druk nr 125; 
 14) opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy nr 2 w Zielonej 
Górze - druk nr 126. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad.   
 
 

 
3. Zaopiniowanie uchwał 

 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Jany w Zielonej Górze – druk 
nr 124.  
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Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Jany w Zielonej Górze – druk nr 124 
przedstawiła p. Agnieszka Fabiańczyk - kierownik Biura Urbanistyki i Planowania, omawiając uzasadnienie 
dołączone do projektu uchwały. 

 
Radni dyskutowali nad uchwałą czy ją zablokować ze względu na tereny zalewowe, jednak gdy jest 1% 
ryzyka  zalania tego terenu szkoda blokować możliwość zagospodarowania tego obszaru, ale tylko poprzez 
decyzje o warunkach zabudowy bez planu przestrzennego. 
Głos zabrał dyrektor p. Mariusz Zalewski podkreślając, iż plan przestrzenny, który powstanie będzie 
regulował odpowiednio tereny mogące być zamieszkałe.  
  
Głosowanie – druk 124, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 3 głosy – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 4 głosy – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 7 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 3 głosy – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego 
pomiędzy ul. Ochla-Sadowa i ul. Ochla-Folklorystyczna w Zielonej Górze – druk nr 127.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Ochla-Sadowa i 
ul. Ochla-Folklorystyczna w Zielonej Górze – druk nr 127 przedstawiła p. Agnieszka Fabiańczyk - kierownik 
Biura Urbanistyki i Planowania, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie druk 127, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 3 głosy; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 2 głosy; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głosy. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek i 
zwolnień od podatku od nieruchomości – druk nr 122.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień 
od podatku od nieruchomości – druk nr 122 przedstawił p. Stanisław Szczepaniak- kierownik Biura Podatków 
Lokalnych, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
Radny p. Krzysztof Wołczyński zapytał kto jest autorem tak wysokich podwyżek dla osób prowadzących 
działalność? 
P. Stanisław Szczepaniak odpowiedział, że Prezydent ustala stawki. 
Radny p. Paweł Towpik włączając się do dyskusji powiedział, iż nie powinno się od razu wprowadzać tak 
wysokiej podwyżki powinno to być robione stopniowo, a nie jednorazowo o do 30%. 
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Radny p. Sebastian Jagiełowicz – wiadomo, że podwyżki są związane z ustalanym budżetem, podatek 
dochodowy ma wpływ na ustalany budżet który musi być odpowiednio dopracowany. 
Burzliwa dyskusja wszystkich radnych dotyczyła tego jaki procent podwyżki zawnioskować, aby nie była aż 
tak dotkliwa jak w omawianej uchwale. 
Radny p. Sebastian Jagiełowicz zawnioskował o wycofanie projektu uchwały z obrad komisji i potem sesji w 
związku z tym, że jest za dużo pytań i nie mamy dostatecznych informacji chociażby na temat wielkości 
budżetu i zaproponował by zwołać nadzwyczajną sesje i zaprosić któregoś z Prezydentów, aby wyjaśnił 
powody zmiany kwot podatków.  
 
Głosowanie zgłoszonego wniosku o wycofanie projektu uchwały z obrad wspólnych komisji – druk 122, opinie 
Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:    
- za 9 głosów, przeciw 2 głosy, wstrzymało się 1 głosy; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 11 głosów, przeciw 2 głosy, wstrzymało się 1 głosy; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 7 głosów, przeciw 3 głosy, wstrzymało się 2 głosy. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz 
określenia wysokości stawek i zasad poboru opłaty targowej – druk nr 123. 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz 
określenia wysokości stawek i zasad poboru opłaty targowej – druk nr 123 przedstawił p. Stanisław 
Szczepaniak- kierownik Biura Podatków Lokalnych, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały.  
 
Uchwała ta również wzbudziła szereg kontrowersji, radny p. Paweł Towpik zanegował opłatę dla osób 
handlujących drobnymi towarami na 1m² powierzchni ziemi, uznał że nie powinna ona być w ogóle pobierana, 
ale skoro musi być aby jej nie podwyższać. 
Radni ustalili, że zawnioskują pozostawienie opłaty za 1m² w kwocie 5 zł, a powyżej 1m² kwota opłaty 10 zł., z 
takim wnioskiem wystąpił radny p. Paweł Towpik. 
 
Głosowanie wniosku – druk 123, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
-za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 2 głosy; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głos. 
 
 
Głosowanie uchwały z wnioskiem – druk 123, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
-za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 2 głosy – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna. 
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* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu 
Samopomocy nr 1 w Zielonej Górze – druk nr 125  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu 
Samopomocy nr 1 w Zielonej Górze – druk nr 125 przedstawiła p. Katarzyna Zborowska – z-ca kierownika 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie druk 125, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna. 
 

* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu 
Samopomocy nr 2 w Zielonej Górze – druk nr 126  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu 
Samopomocy nr 2 w Zielonej Górze – druk nr 126 przedstawiła p. Katarzyna Zborowska – z-ca kierownika 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie druk 126, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna. 
 

* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jeleniów– druk nr 114  
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jeleniów – druk nr 114 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor 
Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie druk 114, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 



Strona 7 z 9 

 

 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna. 
 

* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jarogniewice– druk nr 115  
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jarogniewice – druk nr 115 przedstawił p. Mariusz Zalewski – 
dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie druk 115, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna. 

 
* * * 

 
Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych 
inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Zawada – druk nr 116  
 

Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych 
inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Zawada– druk nr 116 przedstawił p. Mariusz Zalewski – 
dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie druk 116, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna. 

 
* * * 

 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada– druk nr 117  
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada – druk nr 117 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu 
Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
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Głosowanie druk 117, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna. 
 

* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ługowo – druk nr 118  
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ługowo – druk nr 118 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu 
Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie druk 118, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna. 
 

* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 119  
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 119 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu 
Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
Radny P. Sebastian Jagiełowcz zabrał głos w sprawie zasadności mimo decyzji mieszkańców co do budowy 
ośrodka zdrowia w Ochli, czy znajdą się chętni w tym przypadku lekarze do świadczenia usługi na tak dużej 
powierzchni. Z tego co się zorientowałem nie potrzebne jest im tyle pomieszczeń, a wiąże się to z dużym 
czynszem. 
Radna p. Dorota Bojar podkreśliła, że mieszkańcy w związku z tym że jest ich coraz więcej bardzo chcą mieć 
na miejscu ośrodek zdrowia, zwłaszcza osoby starsze, myślę że byłby on wykorzystany nawet w godzinach 
popołudniowych przez świadczenie usług przez różnych specjalistów mieszkających w Ochli  
Głos zabrał radny p. Jerzy Żetecki, który uważa, że rezygnacja ze zrobionego już projektu za 52 tys. to jest 
zła decyzja. Skoro wydane zostały na cel pieniądze trzeba kontynuować tę inwestycję a nie przerzucać na 
inne. Natomiast radny p. Paweł Towpik stwierdził, że lepiej stracić tyle niż inwestować w budowę dróg 
których koszty będą dużo większe. 
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Po zakończeniu dyskusji prowadząca Komisje p. Sylwia Brońska zakończyła posiedzenie wspólne Komisji i 
przeniosła głosowanie omawianej uchwały na sesję. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji ds. 
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 

Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ds. 
Integracji Samorządowej 

Przewodniczący Komisji ds. 
Infrastruktury i Gospodarki 

Komunalnej 

 
……………………………………….. 

Krzysztof Sroczyński  

 
……………………………………….. 

Sylwia Brońska  

 
……………………………………….. 

Roman Rekut  

 
 
 
Protokołowała: 
…………… 
Sylwia Bartkowicz 
 


